
ÒEls vuit anys del govern dÕERC a Palam�s han estat un

per�ode est�rilÓ

Coll retreu als republicans que no tinguin projectes de govern m�s enll� de

la gesti� del dia a dia

Considera que haver desestimat la instalálaci� de barracons a lÕinstitut

escola no �s cap �xit si no es garanteix la construcci� dÕun nou centre

Josep Coll Valero va ser regidor de Seguretat, Mobilitat i Via P�blica entre el 2011 i el 2015, en lÕequip de govern

del PSC encap�alat per Teresa Ferr�s. Set� en la candidatura socialista del 2015 que va obtenir sis regidors, va

quedar fora del consistori aquell mandat. En les eleccions del 2019 va encap�alar la llista del PSC, que va obtenir

tres regidors, el grup m�s nombr�s despr�s dels 10 edils dÕERC, fet que li ha compor tat assumir el paper de cap

de lÕoposici�. En els comicis del maig vinent, cedir� el cap de la candidatura a la seva companya de f iles, Raquel

Gallego Crist�bal.

Com a cap de lÕoposici�, quina valoraci� fa dÕaquest mandat que sÕacaba el proper mes de maig?SeÕns fa molt

dif�cil trobar coses positives dÕaquests darrers quatre anys, que no s�n quatre sin� vuit els anys que por tem amb

aquest govern dÕERC. Un govern que podem resumir dient que ha estat el dÕun per�ode est�ril. Palam�s no ha

evolucionat, ha involucionat i ha perdut la posici� que tenia abans que ERC govern�s.LÕequip de govern

assegura que ha fet un pas impor tant en la millora de la via p�blica i la circulaci�.Que lÕequip de govern es faci

ress� de lÕordenament de la via p�blica o de lÕasfaltat, que s�n q�estions purament t�cniques, vol dir que estan

faltats dÕidees. Per aix� han dÕocupar les not�cies explicant que fan coses que ja estaven obligats a fer

quotidianament. La situaci� de la via p�blica a Palam�s encara �s molt millorable.Des de lÕoposici� que vost�

encap�ala sÕha fet molta insist�ncia en la planif icaci� dels aparcaments, la zona industrial o la neteja.Si

nosaltres estem venent un poble dÕexcelál�ncia, de serveis, on la base de lÕeconomia local �s el turisme, totes

aquestes q�estions s�n fonamentals. En mat�ria dÕaparcaments, nosaltres sempre hem apostat per buscar-los

fora del nucli del poble, que �s cap on ens por ta el m�n actual, el m�n real. Palam�s sempre ha tingut un

aparcament a la platja que ara, per diverses circumst�ncies, acabar� desapareixent. Per� lÕequip de govern no

ha fet la feina que li per tocava, que era buscar bosses dÕaparcament. On les buscar�em nosaltres? Haurien de

ser fora del centre a trav�s de solucions com llogar solars temporalment i ar ticulant connexions, com per

exemple autobusos llan�adora.I per a la zona industrial?El regidor de Promoci� Econ�mica deia fa poc, en una

entrevista a la r�dio, que el pla industrial no era prioritari. Nosaltres, en canvi, creiem que �s molt impor tant

trobar la manera que els industrials apostin per Palam�s i sÕhi quedin. La pand�mia ens ha demostrat que

lÕeconomia del municipi no es pot basar nom�s en el sector tur�stic. Soluci�? Si no pot ser a la Pietat, primer

sÕhauria de buscar la manera de compensar els industrials que ja van apostar per aquest sector i despr�s, per

qu� no, potser buscar la manera de mancomunar un pla industrial amb els pobles del voltant.Vost� parla

dÕautobusos llan�adora, per� ara mateix no hi ha ni estaci� dÕautobusos.La futura estaci� dÕautobusos est�

ubicada a la zona de desenvolupament del carrer dÕEnric Vincke, que en aquests moments no est� ober t per dos

motius. Un, perqu� Endesa no ha fet la seva feina, segons ens diu lÕequip de govern, perqu� hi arribi el corrent

el�ctric necessari. I lÕaltre, perqu� tampoc no est� a punt la xarxa de recollida dÕaig�es. Aquesta estaci�

dÕautobusos seÕns havia prom�s que estaria a punt per a lÕestiu del 2023 i, un cop m�s, no hi serem a temps. I, un

cop m�s, tindrem una promesa que no es compleix.Quina valoraci� fa del pla director del Por t de Palam�s i com

creu que sÕha dÕenfocar perqu� la ciutat i el por t compar teixin objectius?El pla director era abans un pla especial

que es va haver de canviar perqu� va canviar tamb� la normativa i aix� ens va por tar a un atzucac que ens ha fet



comen�ar de nou. En el segle XXI no ens podem permetre que la cara de Palam�s, la imatge de Palam�s,

sÕacabi desenvolupant sense que els palamosins puguem dir qu� volem. Evidentment tamb� cal buscar lÕempatia

i les sinergies necess�ries amb Por ts de la Generalitat. Qu� trobem a faltar? Una actitud m�s decidida de

lÕequip de govern. En els �ltims quatre anys seÕns ha dit que aquest pla ja anava tirant, que Por ts de la

Generalitat ja tenia la feina feta i que aviat veur�em el projecte. Trobem a faltar la feina de trucar por tes, de

visitar despatxos, que lÕalcalde es planti davant de Por ts de la Generalitat, ja que s�n del mateix par tit, i que

digui dÕuna vegada qu� volem fer.LÕhospital �s un altre nucli dÕactivitat fonamental per a Palam�s. Com veu el

PSC el proc�s de reubicaci� del centre?La Generalitat i lÕAjuntament estan a punt de signar el protocol

dÕintencions perqu� lÕhospital es quedi a Palam�s i despr�s el municipi haur� de posar els terrenys perqu� el

centre sigui una realitat. El protocol est� avan�at i aix� ens tranquilálitza, per� ens preocupa que lÕAjuntament

sigui capa� de tenir aquests terrenys a punt quan el protocol estigui llest. SÕest� fent aquesta feina? No ho

sabem. A nosaltres no ens arriba per m�s que ens diguin que s� i no veiem que siguem capa�os de fer que el nou

hospital comarcal sigui una realitat i se segueixi quedant a Palam�s.En lÕ�mbit educatiu, com valora el PSC el

debat sobre lÕampliaci� de lÕescola Vila-rom�?Hem sabut per la premsa que aquesta ampliaci� no es far� amb

m�duls sin� que es buscaran classes i nous espais dins de lÕantiga escola. Per� seguim pensant que hi ha

dÕhaver un edif ici nou, un edif ici que quan es va instaurar aquest nou institut escola ja sÕhavia dÕhaver previst, ja

sÕhavia dÕhaver buscat el f inan�ament i ja sÕhavia dÕhaver aprovat. El PSC de Palam�s i Sant Joan ja ho va

reclamar fa tres anys, i ara qu� ens trobem? Doncs que es ven com un �xit que Educaci� no posi els m�duls

quan lÕ�xit hauria estat que, en lÕaprovaci� dels pressupostos de la Generalitat Ðtal com va demanar el PSC de

Palam�s-Sant Joan a trav�s del president del grup parlamentari, el senyor IllaÐ, sÕaprov�s 1.000.000 dÕeuros per

fer lÕedif icaci�. Per algun motiu no ha pogut ser. Hem fet una pregunta parlament�ria perqu� seÕns contesti. Per�

veiem que, una vegada m�s, ERC de Palam�s no t� for�a suf icient ni a la Generalitat, on governa el seu par tit,

per pressupostar aquest f inan�ament.La imatge de Palam�s tamb� la conforma el seu passeig. Qu� pensa del

pla par ticipatiu i de la futura remodelaci�?Creiem que en tots els processos sÕha dÕescoltar la veu del poble, per�

sempre hem defensat que el lideratge lÕha de tenir lÕAjuntament, i en aquest cas hauria dÕhaver presentat

diversos projectes, diverses idees, i despr�s el poble hauria dÕhaver decidit quin passeig modern, quin tipus de

pulm� vol continuar tenint. Tamb� en aquest tema hi ha una falta de lideratge, dÕidees, i quan no saben qu� fer

sempre sÕexcusen amb la par ticipaci� ciutadana. El passeig de Palam�s, com el por t, s�n molt impor tants per a

Palam�s perqu� ver tebren la vida del poble i s�n la seva imatge.Recentment sÕha ampliat la plantilla de la policia

municipal. Aquesta ampliaci� respon a les necessitats de seguretat de la vila de Palam�s?Si no mÕequivoco, a la

plantilla de la nostra policia municipal hi ha 42 persones, que seria un nombre for�a adequat per al que

necessita Palam�s si els n�meros fossin reals. Per� tamb� sÕha de dir que no �s que hi hagi hagut un gran

augment, perqu� si fem un capm�s, sumem i restem baixes, arribem a la conclusi� que, un cop m�s, ERC de

Palam�s i Sant Joan el que fa �s vendre fum, perqu� si fem els comptes ben fets la plantilla sÕha acabat

incrementat dÕun policia i no de molts, com ells ho venen. El que cal fer �s el que no sÕha fet en aquests vuit anys:

escoltar les reivindicacions de la policia local, que �s un cos envellit tal com est� denunciant el seu sindicat.

Creiem que sÕha de fer una aposta pel cos i rejovenir-lo. I tamb� la seva seu, aprof itant el planejament de zona

dÕEnric Vincke. �s indiscutible que el lloc on s�n ara, a par t de ser de lloguer, t� unes condicions que s�n molt

millorables.Vost� no anir� de cap de llista a les properes municipals i ser� substitu�t per la tamb� regidora Raquel

S�nchez. Per qu� sÕha fet aquest canvi i amb quines expectatives concorre el PSC de Palam�s i Sant Joan a

aquestes eleccions?Nosaltres sempre hem venut projecte i ens ha estat indiferent el lloc de la llista que

ocup�vem. Raquel Gallego em va demanar per fer el pas dÕencap�alar la llista despr�s de molts anys de

comprom�s amb el par tit, i a mi em va semblar molt raonable. Nosaltres sor tirem a millorar els resultats de les

darreres eleccions, sor tirem a guanyar perqu� som una acci� de govern com ja ho hem demostrat, i amb

aquesta intenci� confeccionarem la llista.
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